

Title (en)

Bakers' oven for continuous cooking of bakery or pastry products or the same

Title (de)

Bäckereiofen zum kontinuierlichen Kochen von Back- oder Konditorwaren oder ähnlichen

Title (fr)

Four à cuSSION continue de produits de boulangerie, viennoiserie, pâtisserie et analogues

Publication

EP 0710441 A1 19960508 (FR)

Application

EP 95440074 A 19951103

Priority

FR 9413506 A 19941107

Abstract (en)

Oven for cooking bakery prods., viennese pastries, cakes and similar prods. comprises adjacent modules (A, B, C), each with a baking chamber (3, 3', 3") and a conveyor system (4, 4', 4") which moves supporting components (2), such as plates or nets, bearing the prods. through the cooking chamber, between an inlet (5, 5', 5") and an outlet (6, 6', 6"). The inlet of one module (B, C) can be aligned with the outlet (6, 6') of the preceding module (A, B) so that the supporting components can be passed from one module to another or can be evacuated from the last module (C). Each module has connections (21, 22) which surround the outlet and inlet, enabling in to be joined to the preceding module. The conveyor system is in the form of an intermittently operated noria (24), upon which the supporting components are placed and which comprises a transfer mechanism (34) at the upper end to reverse the movement of the supporting components from upwards (24) to downwards (25). The conveyors comprise an additional conveyor (42, 42', 42") which extends simultaneously under the upwardly and downwardly moving supporting components to facilitate the evacuation of a supporting component conveyor or an additional conveyor (42, 42', 42") which was not transferred to the noria.

Abstract (fr)

L'invention a trait à un four à cuSSION continue de produits de boulangerie, viennoiserie, pâtisserie et analogues, composé de modules juxtaposables (A, B, C) chaque module (A, B, C) comportant une enceinte de cuSSION (3, 3', 3") et des moyens de transport (4, 4', 4") de supports (2) sur lesquels sont disposés les produits pour acheminer ceux-ci au travers de l'enceinte de cuSSION (3, 3', 3"). Ce four à cuSSION continue est caractérisé en ce que l'ouverture d'entrée (5, 5', 5") de l'enceinte de cuSSION (3, 3', 3") d'un module (B, C) est apte à coïncider avec l'ouverture de sortie (6, 6') d'un module (A, B) précédent, ces ouvertures se présentant sous forme de fentes et étant entourées de moyens de liaison (21, 22) permettant à un module d'être solidarisé au module qui le précède et/ou le suit, lesdits moyens de transport (4, 4', 4") comportant, d'une part, une noria (23) à fonctionnement intermittent et, d'autre part, un convoyeur de transfert (42, 42', 42") s'étendant, simultanément, sous la colonne descendante (25) et sous la colonne ascendante (24) de la noria (23). <IMAGE>

IPC 1-7

A21B 1/26; A21B 1/42

IPC 8 full level

A47J 37/08 (2006.01); **A21B 1/26** (2006.01); **A21B 1/42** (2006.01); **A21B 1/46** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A21B 1/26 (2013.01 - EP US); **A21B 1/42** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

FR 2045892 A1 19710305 - DEBAG DEUTSCHE BACKOFENBAU

Citation (search report)

- [YA] WO 8202475 A1 19820805 - PET INC [US]
- [YA] US 2897772 A 19590804 - HUNTER HERBERT T
- [A] US 3802832 A 19740409 - NICOLAUS N
- [A] WO 9006057 A1 19900614 - KOENIG HELMUT [AT]
- [A] US 3830624 A 19740820 - STANSFIELD S, et al
- [A] US 3908533 A 19750930 - FAGERSTROM KURT GUNNAR, et al
- [A] US 4120646 A 19781017 - GROFF EDWIN I, et al

Cited by

EP2394514A1; JP2016523785A; FR2892601A1; US2019373899A1; NL1004136C2; FR3008081A1; AU2014285948B2; US9511939B2; NL1024449C2; WO2015107555A1; WO0062621A1; WO9812926A1; WO2015001254A3; WO2007048981A3; DE202010007825U1; US6450086B1; DE202010007826U1; EP3581529A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0710441 A1 19960508; EP 0710441 B1 19990512; AT E179866 T1 19990515; CA 2162203 A1 19960508; CA 2162203 C 20000613; DE 69509613 D1 19990617; DE 69509613 T2 19991216; DE 710441 T1 19970213; DK 0710441 T3 19991101; ES 2092456 T1 19961201; ES 2092456 T3 19990916; FR 2726433 A1 19960510; FR 2726433 B1 19961213; GR 3030757 T3 19991130; GR 960300068 T1 19961130; JP 2975296 B2 19991110; JP H08206015 A 19960813; SI 0710441 T1 19991031; US 5619911 A 19970415

DOCDB simple family (application)

EP 95440074 A 19951103; AT 95440074 T 19951103; CA 2162203 A 19951106; DE 69509613 T 19951103; DE 95440074 T 19951103; DK 95440074 T 19951103; ES 95440074 T 19951103; FR 9413506 A 19941107; GR 960300068 T 19961130; GR 990401842 T 19990714; JP 28886095 A 19951107; SI 9530287 T 19951103; US 55079295 A 19951031